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Goedemorgen [JERE

Vandaag zijn de verkiezingen en dit is dan ook zeker het hoofdthema in alle kranten. Daarnaast hebben de kranten het, net zoals

bijna elke dag, over het vaccinatiepaspoort, AstraZeneca en andere corona gerelateerde thema’s. Daarnaast is in de telegraaf een

opiniestuk waarin twee directeuren van zorgorganisaties aangeven dat een patiént moet kunnen kiezen voor digitale zorg.

Medewerkers acute zorg overgeslagen bij vaccinatie door vakantie of verlof

In nieuwsuur was gisteravond een item over dat er in ziekenhuizen nog steeds niet-gevaccineerde zorgverleners met

coronapatiénten werken. In het Rijnstate ziekenhuis wacht nog een kwart van de medewerkers in de acute zorg op een prik. Dit

komt doordat medewerkers soms weg waren op vakantie, zwangerschapsverlof of doordat ze overgeplaatst werden van andere

afdelingen. heeft aangegeven dat die het probleem heeft

aangekaart bij de GGD in de regio, maar nog niet bij het ministerie. Hij zegt dat het mogelijk wel een goede gelegenheid is om dat

te doen.

Topsporters willen snel vaccinatie voor Olympische Spelen

In het AD is een artikel over verschillende topsporters die qua leeftijd pas in juni recht hebben op een vaccin, maar vanwege hun

sport en de Olympische Spelen dit te laat vinden. Het NOC*NSF vindt dat de tijd begint te drinken en voert daarom de druk op

richting Den Haag. Ze willen niet voordringen op ouderen en mensen met een zwakke gezondheid, maar ze zijn graag aan de beurt

als de jongere gezonde Nederlanders ook mogen.

Noodkreet bonden: versoepel cok voor binnen sporters

In Trouw wordt er aandacht gegeven aan de noodkreet die sportbonden gister gaven over het heropenen van binnensporten. Er

zijn nog steeds veel kinderen die niet meer sporten doordat binnensport niet meer mogelijk is. De sportbonden en

belangenorganisaties vinden dat er perspectief moet komen voor de 6 miljoen Nederlanders die nog altijd niet sporten in hallen,

zalen en zwembaden.

- Ik begrijp de oproep van de binnensportbonden en de belangenorganisaties
- Het is niet zo dat de binnensporten hun zaken niet op orde hebben

- Het belang van sporten staat bij het kabinet voorop

- Daarom zijn we ook blij dat er al meer mogelijkheden zijn voor buitensporten
- We hopen dat het snel weer kan, maar hierbij zijn we afhankelijk van de coronacijfers
- Bij het openen van binnensporten komen er ook weer meer reishewegingen
- Met de huidige druk op de zorg willen we deze reisbewegingen beperken
- Wanneer de druk op de zorg daalt, kijken we naar mogelijkheden om binnensporten weer mogelijk te maken

Bretonse variant

Verschillende kranten wijden een klein artikel aan de Bretonse variant. Deze variant uit Bretagne lijkt vooral moeilijker te testen te

zijn. Dit werd namelijk pas ontdekt bij een analyse van de longslijm, maar bij de gewone PCR-test waren de negatief. Er was nog

niks te zeggen over of de variant besmettelijker of ziekmakender is.

De RIVM geeft aan dat de variant dieper in de neus genesteld zit en dat het wattenstaafje daar niet kan komen. Het ligt dus niet

aan de test. Een voordeel hiervan is dat het virus zich daardoor ook moeilijk verspreid staat in de krant.

UEFA eist voetbalfans bij EK voetbal

In verschillende kranten wordt geschreven over de eis van de UEFA dat er gegarandeerd fans in het stadion moeten zitten bij het

EK wat plaatsvindt in juni. De UEFA wil op 6 april al horen hoeveel publiek de stadions in kan. De secretaris-generaal wijst op de

fieldlabs waarmee we aan het uitzoeken zijn wat mogelijk is en wat niet. De komende fieldlab is Nederland tegen Letland over een

week en hopelijk weten we daarna meer geeft [EEN ER ERE] van de KNVB aan.
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- Wij hopen natuurlijk ook dat er in de zomer weer publiek aanwezig kan zijn bij sportwedstrijden
- Door middel van de fieldlabs zijn we aan het kijken wat er mogelijk is

- Het is nog te vroeg om te zeggen of er bij het EK publiek in de Amsterdam Arena kan zijn
- We zijn hierbij afthankelijk van de coronacijfers en de vaccinatiecijfers

Briefstemmen

Vandaag zijn natuurlijk de verkiezingen en gister was er al veel aandacht voor problemen met briefstemmen. Hieronder een aantal

woordvoerderlijntjes en een Q&A m.b.t. het briefstemmen.

- Briefstemmen is voor deze verkiezingen mogelijk gemaakt om kiezers die niet in het stemlokaal kunnen of willen

stemmen toch zelf te laten stemmen

- Er zijn kiezers voor wie de procedure toch niet duidelijk is geweest en procedurele fouten hebben gemaakt waardoor de

briefstem terzijde moest worden gelegd.
- Hiervoor is begrip, want ondanks alle communicatiemiddelen die zijn ingezet, gaat het hier om een volstrekt nieuw

proces.
- Het ging om een behoorlijk aantal stemmen en omdat het belangrijk is dat iedere stem telt zijn de Raad van State en de

Kiesraad gevraagd of het toch mogelijk is, om stemmen waarbij de kiezer de stempas en het stembiljet in een en

dezelfde enveloppe heeft gestopt mee te kunnen tellen. Uiteraard met in acht neming van het stemgeheim.
- Ik ben blij dat de Raad van State en de Kiesraad vinden dat dit mogelijk is. Ook is er breed draagvlak voor deze oplossing

binnen de TK.

- Gemeenten zijn rond het middaguur geinformeerd over de nieuwe instructie.

- Ook de enveloppen die tot vandaag bij PostNL lagen omdat ze geen retourenvelop betroffen worden voorgeopend door de

briefstembureaus en beoordeeld op hun inhoud, volgens dezelfde werkwijze die het stemgeheim waarborgt.

Q&A's

Hoe is vandaag verlopen, nu gemeenten een nieuwe instructie hebben gekregen?

We hebben van meerdere gemeenten gehoord dat ze heel blij zijn met deze instructie. En natuurijk nog belangrijker, dat in de

cijfers ook blijkt dat het grootste deel van deze kiezers inderdaad de intentie had om te stemmen. Het aantal enveloppen dat

terzijde moet worden gelegd om deze reden gaat naar beneden.

Waarom heeft u dit besluit genomen?
Briefstemmen is voor deze verkiezingen mogelijk gemaakt om kiezers die niet in het stemlokaal kunnen of willen stemmen toch

zelf te laten stemmen.

Er zijn kiezers voor wie de procedure toch niet duidelijk is geweest. Dat leidt er dan toe dat stemmen niet zouden mee gaan

tellen.

Ik heb daarom de Raad van State en de Kiesraad gevraagd of het toch mogelijk is, zonder dat het stemgeheim in het geding
komt, stemmen waarbij de kiezer de stempas en het stembiljet in een en dezelfde enveloppe heeft gestopt mee te kunnen

tellen. Ik ben blij dat de Raad van State en de Kiesraad vinden dat dit mogelijk is.

Wat mag nu wel en wat mag niet?

De ideale situatie is dat in de retourenvelop een briefstembiljet in de briefstembiljetenvelop zit en een losse stempluspas.
Wat ook in behandeling kan worden genomen is:

*
een briefstembiljet en stempluspas die beide los in de retourenvelop zitten.

*
een briefstembiljet los in de retourenvelop en een stempluspas in de briefstembiljetenvelop

*
en zoals vandaag aangekondigd: een briefstembiljet en stempluspas die beide in de briefstembiljetenvelop zitten

Wat terzijde moet worden gelegd is als er een stempluspas of briefstembiljet ontbreekt, de stempluspas ongeldig is of het aantal

stempluspassen en briefstembiljetten niet overeenkomt in de envelop.

Een fijne verkiezingsdag gewenst!
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